

Satanas batok CRISTO



- **Anaay Dakong Kadaogan Ibabaw sa Daotang mga Espiritu**
- **Ayaw Gayod Simbaha ang Limbongan, si Satanas, o ang mga Demonyo**
- **Ang Tanan Pagasilotan sa Walay Kataposan Kadtong Magpamarka sa ilang mga Kamot o Agtang “Ang Marka sa Mananap” Aron Sila Makapalit o Makabaligya**

Gitigom ni Watson Goodman

Walay Bayad—Dili Ibaligya

Satanas batok CRISTO

Si Satanas, nga gihulagway sa Pulong sa Dios ingon nga “prinsipe niini nga kalibotan,” mao ang kaaway sa Dios ug sa labing taas nga binuhat sa Dios—ang tawo. Kita nga mga tawo anaa sa panggubatan. Ang gubat nagpungasi taliwala ni CRISTO ug ni Satanas. Kinahanglan magpili kita kon hain sa duha ang mahimo natong personal nga agalon sa walay kataposan, si CRISTO nga Magbubuhat—nga mao ang Emmanuel (ang Dios uban kanato)—o si Satanas, ang binuhat—nga mao ang prinsipe sa tanang pagsukol batok sa Dios. Pinaagi sa Iyang kamatayon ug pagkabanhaw, naangkon ni CRISTO ang hingpit nga kadaogan alang sa tanan nga motuo ug mosalig Kaniya.

Si Satanas nagsulay sa daghang mga paagi aron paglimbong ug pagpahisalaag sa mga tawo. Ang pagsimba mao ang hingpit nga isyo. Si CRISTO, ang atong Magbubuhat, takos sa tanang pagsimba. Kita maila sumala sa atong ginasimba. Ang kataposang pagsulay ni Satanas sa pagkontrolar sa mga tawo sa tibuok kalibotan anaa masentro sa: (1) pagkaindependente gikan sa Dios, (2) pagsugot sa mga yawa, (3) pagsimba sa “tawo sa sala,” (4) pagsimba sa iyang “larawan,” ug (5) ang marka sa lawas nga gikinahanglan aron makapalit ug makabaligya. Pagbantay niining tanan! — Watson Goodman (1920-2002)

*Gibuhat sa Dios si Lucifer Alang
sa Hataas nga Katungdanan
Didto sa Langit*

...ikaw nagapatik sa kati-
bookan, puno sa kinaadman, ug
hingpit sa katahum. Ikaw didto
sa Eden, ang tanaman sa Dios;
tanang mga mahal nga bato maoy
imong tabon, ...ang binuhatan
sa imong tambol ug sa imong mga
flauta diha kanimo; sa adlaw sa
pag-umol kanimo sila naandam
na.

Ikaw mao ang dinihog nga que-
rubin nga nagatabon: ug ako na-
gapahamutang kanimo, sa pagka-
agi nga ikaw diha sa balaan nga
bukid sa Dios; ikaw nagsaka-ka-

naug sa taliwala sa mga bato nga
kalayo. Ikaw hingpit sa imong
mga kagawian gikan sa adlaw sa
pag-umol kanimo, hangtud nga
ang dili pagkamatarung hingkap-
lagan diha kanimo.

Gisalikway sa Dios ang Sala

Pinaagi sa kadaghan sa imong
patigayon, sila nagtugob sa
imong taliwala sa pagpanlupig,
ug ikaw nakasala: busa gisalik-
way ko ikaw ingon nga mapasi-
palahan gikan sa bukid sa Dios;
ug gilaglag ko ikaw, Oh nagata-
bon nga querubin, gikan sa tali-
wala sa mga bato nga kalayo.

—Ezequiel 28:12b-16

UNSA MAN ANG NAGHULHOG SA SALA NI LUCIFER?

Mga Proverbio 16:18

Ang pagkagarboso magauga sa pagkalaglag, ug ang mapahitasong espiritu magauga sa pagkahulog.

Ezequiel 28:17a, 18-19

Ang imong kasingkasing gipa-taas tungod sa imong katahum; gidaut mo ang imong kinaadman tungod sa imong kasilaw....

Ang Sangpotanan Sa Masukihon

Tungod sa kadaghan sa imong mga sala, diha sa pagkadili-matarung sa imong patigayon, ikaw nagpasipala sa imo nga balaang mga puloy-anan; busa ako nag-pagula ug kalayo gikan sa imong

taliwala; kini maoy naglamoy kanimo, ug ikaw gihimo ko nga abo diha sa yuta sa atubangan kani-lang tanan nga nanagsud-ong kanimo. Tanan nga nakaila kanimo sa kinataliwad-an sa mga katawohan mahibulong kanimo: ikaw nahimong kalisangan, ug dili na gayud ikaw molungtad.

Ang Tanang Binuhat Ubos sa Pagbuot sa Magbubuhat

Ilhon ninyo nga si Jehova, siya mao ang Dios: siya mao ang nagbuhat kanato, ug kita mga iya man; kita mao ang katawohan niya, ug ang mga carnero sa iyang sibsibanan. —Salmo 100:3

ANG PAHAYAG NI LUCIFER SA IYANG PAGKAINDEPENDENTE

3

*Ang Iyang kabubot-on Batok sa
Kabubot-on sa Dios*

Isaias 14:12-17

Naunsa ang pagkahulog mo gikan sa langit, Oh kabugason, anak sa kabuntagon! naunsa ang pagkalumpag mo ngadto sa yuta, nga ikaw man unta ang nagalumpag sa mga nasud! Ug ikaw mi- ingon diha sa imong kasingka- sing: Ako mokayab ngadto sa langit, ituboy ko ang akong trono sa ibabaw sa mga bitoon sa Dios; ug ako magalingkod sa bukid nga tigumanan, sa kinatumyang mga dapit sa amihanan; mokayab ako sa ibabaw sa mga kahitas-an sa

mga panganod

*Nagbuhat ug Kalaglagan Dinhi
sa Yuta*

Silabon ikaw pagadad-on nga- dto sa Sheol, sa kinahiladmang mga dapit sa langub. Sila nga managpakakita kanimo managtu- tok kanimo ug managsusi kanimo nga manag-ingon: Kini ba ang tawo nga nakapakurog sa yuta, nga nagauyog sa mga gingharian; nga maoy naghimo sa kalibutan nga ingon sa usa ka kamingawan, ug nakalaglag sa mga ciudad niini; nga wala magpapauli sa iyang mga binilanggo ngadto sa ilang pinuy-anan?

4 MAKADAOT ANG PAGKAINDEPENDENTE GIKAN SA DIOS

Diha Mag-una Kang Lucifer

(Tan-awa ang lima ka “Ako” ni Lucifer: Isaias 14:13, 14, pahina 3.)

Ug si Jesus miingon kanila, “Nakita ko si Satanas nga nahulog ingon sa kilat gikan sa langit. —Lucas 10:18

Diha sa mga Manulonda nga Nagsunod Kang Satanas

...ang mga manulonda wala kaloy-i sa Dios sa diha nga nakasala sila, hinonoa iyang gitambog sila ngadto... sa mga lungib nga mangiob aron igatagana hangtud sa pagpanghukom. —2 Pedro 2:4

Diha sa mga Tawo si Satanas Makalimbong

1 Timoteo 1:6

Kinahanglan nga siya dili bag-o pa lang nakabig, kay tingali unyag moburot siya sa pagpagarbo ug mahulog ngadto sa pagkasinilotan ingon sa yawa.

Ang Langit May Usa Lamang ka Kabubot-on — Ang Hingpit nga Kabubot-on sa Dios

Ayaw kamo pagpahiyon niining panahona sa kalibutan, kondili usba hinoon ninyo ang inyong kaugalingon pinaagi sa pagbag-o sa inyong salabutan, aron inyong masuta kon unsa ang maayo ug hinangponon ug hingpit nga kabobuton sa Dios. —Roma 12:2

ANG KATUNGOD SA DIOS ALANG SA TANANG PAGSIMBA

5

1 Cronicas 16:29

Ipahanungod kang Jehova ang himaya nga angay sa iyang ngalan; pagdala ug usa ka halad, ug umadto sa atubangan niya; magsimba kamo kang Jehova sa katahum sa pagkabalaan.

Kaniya mitubag si Jesus nga nag-ingon, Pahawa ka, Satanas! kay nahisulat kini nga nagaingon, Maoy simbaha ang Ginoo nga imong Dios, ug siya lamang ang alagara.
—Mateo 4:10

Pinadayag 19:10a

Unya mihapa ako sa iyang tiilan (sa manulonda) aron unta sa pagsimba kaniya, apan siya miin-

gon kanako, Ayaw pagbuhata kana! Ako maoy usa lamang ka masigka-ulipon uban kanimo ug sa imong kaigsoonan nga nana-ghupot sa pagpanghimatuod ni Jesus. Maoy simbaha ang Dios.

Ang Nalimbongan Nagsimba sa Masukihon

Pinadayag 13:3b, 4a

...ang mga tawo sa tibuok yuta sa kahibulong minunot sa mapintas nga mananap. Ug ang dragon gisimba sa mga tawo tungod kay ang mapintas nga mananap iya mang gihatagan ug pagbulot-an, ug ang mapintas nga mananap ilang gisimba

6 AYAWG SIMBAHA ANG KAAWAY SA DIOS!

Si Satanas ug ang mga Demonyo Nangandoy nga Simbahon

Unya gidala na usab siya sa yawa ngadto sa usa ka hataas kaayong bukid ug kaniya iyang gipakita ang tanang gingharian sa kalibutan ug ang ilang kahimayaan; ug iyang giingnan siya, Kining tanan akong ihatag kani-mo kon ikaw mohapa ug mosimba kanako. —Mateo 4:8, 9

Pinadayag 9:20

Ug ang tanang uban pa sa mga tawo, nga wala mangamatay pinaagi sa maong mga hampak, kini sila wala managhinulsol sa mga nabuhat sa ilang mga kamot, ug wala usab nila biyai ang pag-

simbag mga yawa ug mga larawan nga bulawan ug salapi ug tumbaga ug bato ug kahoy.

Ang Dios Molaglag sa Maong Pagsimba

Pinadayag 16:2b ug 20:13b, 14

... ug unya dihay mangil-ad ug mangotngot nga mga kabahong nga mitakboy sa mga tawong nanagdala sa marka sa mapintas nga mananap ug nanagsimba sa iyang larawan... ug ang tanan gipanaghukman pinasikad sa ilang binuhatan. Unya ang Kamatayon ug ang Hades gitambog ngadto sa linaw nga kalayo. Mao kini ang ikaduhang kamatayon: ang linaw nga kalayo.

ANG MGA MANULONDA NI CRISTO UG ANG MGA 7 MANULONDA NI SATANAS

*Ang Mga Manulonda sa Ginoo
Mas Kusgan Kay sa Nahulog
nga mga Manulonda ni Satanas*

Salmo 103:20

Dayegon ninyo si Jehova, kamo nga mga manolonda niya, nga mga gamhanan sa kalig-on nga nanagtuman sa iyang pulong, nga nanagpatalinghug sa tingog sa iyang pulong.

Pinadayag 12:7, 8a

Unya nahitabo ang gubat didto sa langit: Si Miguel ug ang iyang mga manolonda nakiggubat batok sa dragon. Ug ang dragon ug ang iyang mga manolonda nakig-gubat, apan gilupig sila

Hebreohanon 1:14

Dili ba silang tanan mga espiritu man lamang nga sulogoon, nga gipadala aron sa pag-alagad, alang kanila nga maoy magapanunod sa kaluwasan?

*Ang Nahulog nga mga Manulonda (mga demonyo, mga yawa)
May Hugot nga Tinguha Pagdala sa Tawo Ngadto sa Impiyerno*

Ug ang Espiritu sa tin-aw naga-pahayag nga sa kaulahiing mga panahon adunay managpamiya gikan sa pagtoo tungod sa ilang pagtagad sa mga malimbongon nga espiritu ug sa mga tuloohan sa mga yawa. —1 Timoteo 4:1

8 KINSA UG UNSA ANG GIDUMTAN NI SATANAS

Ang Tawo nga Gibuhat Sumala sa Dagway sa Dios

Ug samtang ang bata nagsingabut, siya gikosokoso ug gilubaglubag ug gipalit-ad sa yawa. Apan gibadlong ni Jesus ang mahugawng espiritu, ug ang bata iyang giayo ug giuli ngadto sa amahan niya. —Lucas 9:42

Si Cristo (ang Dios nga Nahimong Tawo), Uban sa Kaluwasan Diha sa yano nga Persona

Mateo 2:16

Unya sa pagkakita ni Herodes nga gilansisan lang diay siya... nasuko sa hilabihan gayud, ug iyang gipaadtoan ug gipapatay ang tanang mga bata nga lalaki

sa Betlehem... nga may kagulangan nga duha ka tuig ngadto sa ubos, sumala sa gitason sa panahon nga tukma sa iyang nasayran gikan sa mga mago.

Ang Pulong sa Dios—Gisupak ni Satanas

Genesis 3:1b, 4

Ug nag-ingon siya sa bahaye: Diay, nag-ingon ang Dios? ... ug ang bitin miingon sa babaye: dili gayud kamo mamatay.

Mga Magtutuo nga Natawo Diha sa Espiritu

1 Pedro 5:8

Ang inyong kaaway nga mao ang yawa nagalibotlibut... nga nangitag iyang matukob.

***Nagsundog sa Marka sa
Pagkatag-iya*****Pinadayag 22:3, 4**

Ug didto wala nay bisan unsang tinunglo, apan didto ang trono sa Dios ug sa Cordero, ug ang iyang mga ulipon magasimba kaniya. Sila magasud-ong sa iyang nawong, ug ang iyang ngalan anha sa ilang mga agtang.

(Tan awa ang Pagsundog ni Satan, Pahina 35.)

***Nagsundog sa mga Ministro
sa Dios*****2 Corinto 11:13, 14**

Kay ang maong mga tawo maoy mga apostoles nga mini, mga magbubuhay nga malimbongon,

nga nagatakuban sa ilang kaugalingon ingon nga mga apostoles ni Cristo. Ug kini dili hinoon ikahibulong, kay bisan gani si Satan nagatakuban man sa iyang kaugalingon ingon nga manolunda sa kahayag.

***Mga Milagro sa Dios Batok sa
Katingalahang mga Bakak*****2 Tesalonica 2:9; Pinadayag
13:13, 14; 19:20*****Si Satan May Pagbulot-an sa
Diha nga ang mga Tawo Mosi-
mba Kaniya o sa iyang mga dios*****Isaias 26:13a**

Oh Jehova nga Dios namo, laing mga ginoo labut pa kanimo nakaghari sa ibabaw namo . . .

Mga anak, likayi ninyo ang mga diosdios. —1 Juan 5:21

Dili ka magbaton ug lain nga mga dios sa atubangan ko. Alang kanimo dili ka magbuhat ug usa ka larawan nga linilok bisan sa dagway sa bisan unsang butanga nga atua sa itaas sa langit, kun dinhi sa ilalum sa yuta, kun sa anaa sa tubig sa ilalum sa yuta: dili mo iyukbo ang imong kaugalingon kanila, ni mag-alagad kanila. —Exodo 20:3-5a

Ang Ubang mga dios Dulumtanan sa Dios. Gidili ang Paghalad ug Tawo

Deuteronomio 12:2 ug 31
Pagalaglagon gayud ninyo ang

tanang mga dapit diin ang mga nasud nga inyong pagapapahawaon, nanag-alagad sa ilang mga dios, sa ibabaw sa hatag-as nga kabukiran, ug sa ibabaw sa kabungtoran, ug sa ilalum sa tagsatagsa ka kahoy nga lunhaw: . . . dili ka magabuhat sa ingon niini kang Jehova nga imong Dios; kay ang tagsatagsa ka dulumtanan kang Jehova nga iyang gikaligutgutan ilang gibuhad sa ilang mga dios; kay bisan ang ilang mga anak nga lalake ug ang ilang anak nga babaye nanagsunog sila sa kalayo alang sa ilang mga dios.

Ang Dugo ni Cristo Naghugas sa Sala

Apan ang among Dios anaa sa mga langit: gibuhat niya ang tanang nakapahimuot kaniya. Ang ilang mga dios-dios mao ang salapi ug bulawan binuhat sa mga kamot sa mga tawo. Sila adunay baba, apan sila dili makasulti; sila adunay mga mata, apan sila dili makakita; adunay mga igdulungog sila, apan sila dili makadungog; sila adunay mga ilong, apan sila dili makapanimaho; sila adunay mga kamot, apan sila dili makahikap; sila adunay mga tiil, apan sila dili makalakaw; ni makasulti sila pinaagi sa ilang totonlan. Ang mga nanagbuhat kanila nahisama kanila; oo, sama kanila,

ang tagsatagsa nga mosalig kanila. —Salmo 115:3-8

Ang Pagsimbag Dios-dios Mao ang Pagsimba sa Yawa

1 Corinto 10:14b ug 20b

...likayi ninyo ang pagsimba ug mga diosdios. . . Dili ako buot nga kamo magpakig-ambit kauban sa mga yawa.

Ang Silot Tungod sa Pagsimbag Dios-dios

Pinadayag 21:8b

...ug sa mga magsisimbag mga diosdios, . . . ang ilang bahin mao ang paghiadto sa linaw nga nagasilaob sa kalayo ug asupri, nga mao ang ikaduhang kamatayon.

12 ANG PAGSIMBAG DIOS-DIOS (YAWA) GIDUMTAN SA DIOS

Ayaw Pagbaton ug Dios-dios sa Inyong Balay

Deuteronomio 7:25-26a

Ang mga linilok nga larawan sa ilang mga dios pagasunogon mo sa kalayo; ... kay kini maoy usa ka dulumtanan alang kang Jehova nga imong Dios. Ug dili ka magapasulod ug usa ka dulumtanan sa imong balay, ug mahimo nga usa ka butang nga pinahanungod sa pagkalaglag nga sama niini

Salmo 106:36, 37 ug 40

Ug ming-alagad sa ilang mga dios-dios, nga nahimong lit-ag alang kanila. Oo, gihalad nila ang

ilang mga anak nga lalake ug ang ilang mga anak nga babaye ngadto sa mga yawa, ... Busa misilaub ang kapungot ni Jehova batok sa iyang katawohan, ug gi-luod siya sa iyang panulondon.

Exodo 20:5

Dili mo iyukbo ang imong kaugalingon kanila, ni mag-alagad kanila; kay ako si Jehova nga imong Dios, mao ang Dios nga abughoan, nga nagadu-aw sa pagkadautan sa mga amahan sa ibabaw sa mga anak, sa ibabaw sa ikatolo ug sa ibabaw sa ikaupat ka kaliwatan sa mga nagadumot kanako.

Exodo 22:18

Sa malamaton nga babaye dili ka magtugot nga mabuhi.

Ug wagtangon ko ang mga sala-mangka gikan sa imong kamot; ug ikaw dili na makabaton mga mulomanalagna. —Miqueas 5:12

Kay ang pagsukol sama ra sa sala sa lumay, ug ang pagkagahi sa kasingkasing sama ra sa pag-diwata ug pag-alagad sa mga dios-dios. —1 Samuel 15:23a

Deuteronomio 18:9-12a

Sa makaabut ka na sa yuta nga gihatag kanimo ni Jehova nga imong Dios, dili ka magtoon sa pag-buhat ingon sa mga kangil-ad niadtong mga nasud. Dili hikapla-

gan uban kanimo ang bisan kinsa nga magpaagi sa iyang anak nga lalake kun anak nga babaye sa kalayo, usa nga nagagamit sa pagtagna, usa nga nagapanghimamad, kun antingantingan, kun diwatahan; kun magwiwili, kun magpapakitambag sa mga kailang espiritu, kun mag-iila nga malalangon, kun magpapangutana sa mga minatay, kay dulum-tanan alang kang Jehova ang bisan kinsa nga magabuhat niining mga butanga.

Likayan: Ang pagtagna sa umaabot nga mga hitabo pinaagi sa pagtawag sa mga espiritu sa patay; itom nga madyek.

14 **ANG PAGTAGNA SA UMAABOT PINAAGI SA TABANG SA MGA YAWA**

*Gidili sa Dios ang Astrolohiya,
Pagpanglamat, Pagsamad ug
Pagpatik sa Unod*

Levitico 19:26 ug 28

Dili kamo magkaon bisan un-
sang butanga uban ang dugo: ni
magdiwata kamo, ni magapanag-
na kamo sa paglimbong... Ug
dili ninyo pagsamaran ang in-
yong, unod tungod sa usa ka mi-
natay, ni magpatik kamo kaninyo
ug bisan unsa nga mga timaan.
Ako mao si Jehova.

Malaquias 3:5b

Ug ako mahimong matulin nga
saksi batok sa mga lumayan, ug

...sa mananapaw, ug batok sa
mga managpanumpa sa bakak.

Zacarias 10:2a

Pangayo kang Jehova kay ang
mga dios-dios nagapanulti sa mga
kakawangan, ug ang mga mulo-
manalagna nakakita ug bakak; ug
nagsugilon sila sa mga damgo
nga bakak, ang ilang paglipay na-
kawang lamang.

Paghibalo: Ang pagtagna sa
Umaabot o sa wala mahibaloi
pinaagi sa bakak nga sistema.

Pagpanglamat: Ang madyek
gihimo uban sa tabang sa dao-
tang mga espiritu.

ISALIKWAY ANG TANANG PAAGI SA PAGPATAMBAG

15

Pagpatambag Pinaagi Sa Mga Espiritu

Ug sa diha nga sila manag-
gon kaninyo: Mangadto kamo ni-
adtong mga espiritista ug mga sa-
lamangkiro, nga managpiyak ug
managyagubyub: dili ba unta ma-
ngadto ang katawohan sa pagpa-
ngita sa ilang Dios? —Isaias 8:19a

Ginamit Ang Mga Bahin Sa Lawas, Mga Larawan

Kay ang hari sa Babilonia
nagtindog sa kinasang-an sa
dalan, diha sa ulohan sa duha ka
dalan, aron sa pagtagna-tagna:
iyang giuyog nga nagbalikbalik
ang mga udyong niya, nagpakita-

mbag siya sa mga larawan, mili-li
siya sa atay. —Ezequiel 21:21

Ang Silot Alang Sa Pagpatambag

1 Cronicas 10:13, 14a

Sa ingon niini si Saul namatay
tungod sa iyang paglapas nga
iyang nahimo batok kang Jehova,
... ug tungod usab sa iyang pag-
pakitambag sa usa ka espiritista,
sa pagpangutana kaniya niini, ug
wala mangutana kang Jehova.

Miqueas 3:7

Ug ang mga manalagna paga-
pakaulawan, ug ang mga mulo-
manalagna pagalibogon; ... kay
walay tubag gikan sa Dios.

16 ANG MGA PAAGI SA PAGBUHAT SA PRINSIPE NIINI NGA KALIBOTAN

Ang Pagano Nagsunod Sa Astrolohiya

Jeremias 10:2

Mao kini ang giingon ni Jehova: Ayaw pagtoon sa batasan sa mga nasud, ug ayaw kalisang sa mga ilhanan sa langit; kay ang mga nasud nangalisang kanila.

Ayaw pagsalig sa mga letra o mga butang alang sa “suwerte,” ni magtugyan sa imong kaugalingon ngadto sa yawan-ong musika ug daotang mga hulagway. “Dili ko ibutang sa atugangan sa akong mga mata ang butang nga mahugaw” —Salmo 101:3. Isalikway ang garbo, pagminaot, ug

patayng relihiyon.

Mateo 23:27

Alaut kamo, . . . mga maut! . . . nga sa gawas managpakita sa katahum, apan sa sulod kini sila puno . . . sa tanang kahugawan.

Ang Paghikog Iya Sa Yawa

Ayaw pagtuo sa mga bakak ni Satanas o sa mga demonyo nga ang pagpatay sa imong kaugalingon magahatag ug kagawasan gikan sa mga problema ug pagkasad-an! “Dili ka magpatay.”

—Exodo 20:13.

Si Cristo Lang Ang Makahatag Ug Kagawasan

(Tan-awa ang pahina 48 ug 49.)

***Pinaagi sa Mini Nga Mga
Propeta***

Jeremias 14:14

Unya si Jehova miingon kanako: Ang mga manalagna nanagtagna ug mga bakak sa akong ngalan: ako wala magpaadto kanila, ni magsugo ako kanila, ni magsulti ako kanila: sila nanagtagna kaninyo ug mga bakak nga pana-awon, ug pagpanagna, ug usa ka butang nga walay kapuslanan, ug limbong sa ilang kaugalingong kasingkasing.

***Pinaagi Sa Pagpakigsulti
Sa Patay***

2 Samuel 12:23

Ubos sa pagdasig sa Dios, si

Hari David misulti mahitungod sa iyang anak nga lalake, “Apan karon siya, patay na, . . . apan siya dili na mahibalik kanako.”

Ayaw pakigsulti sa daotang mga espiritu, gawas sa pagsugo kanila sa pagbiya diha sa ngalan ni Cristo. Ayaw pagsalig sa pagpanghimalad, sa anting-anting, sa madyek.

***Dugmoka Ang Mga Dios-dios,
Mga Libro ni Satanas***

Ug daghan sa mga naghimog mga pagpanglamat kanhi, mipundok sa ilang mga basahon ug kini ilang gisunog sa atubangan sa tanan. —Buhat 19:19. (Basaha ang Genesis 35:2-5.)

GIBUHAT SA DIOS ANG "SEX" — KINI GIHUGAW-HUGAWAN NI SATANAS

Ug ang gusok nga gikuha ni Jehova nga Dios gikan sa tawo gibuhat niya nga usa ka babaye, ug iyang gidala siya ngadto sa lalake. . . . Tungod niini, ang lalake magabiya sa iyang amahan ug sa iyang inahan, ug moipon siya sa iyang asawa, ug sila mahimong usa ka unod. —Genesis 2:22 ug 24

Hebreohanon 13:4

Himoa ninyo nga ang panagtiayon makabaton sa pagtahud sa tanan, ug himoa ninyo nga ang higdaanan sa panagtiayon dili mahugawan; kay ang Dios magsilot ra sa mga makihilawason ug mga mananapaw.

1 Corinto 7:10, 11

Apan kanila nga mga minyo na ang akong tugon—dili hinoon akoo, kondili iya sa Ginoo—mao nga ang asawa dili gayud magbiya sa iyang bana (apan kon siya mobulag man gayud, kinahanglan magapabilin siya nga maginusura; kon dili man, kinahanglan magpakig-uli siya sa iyang bana)—ug nga ang bana dili gayud magbulag sa iyang asawa.

1 Juan 3:8a

Ang nagahimog pagpakasala, iya sa yawa; kay ang yawa nagapakasala man sukad pa sa sinugdanan.

ANG PAGPAKIGHILAWAS UG ANG PAGPANAPAW 19 MAOY PAGSUKOL BATOK SA DIOS

Exodo 20:14

Dili ka magpanapaw.

Levitico 20:10

Ug ang tawo nga manapaw sa asawa sa laing tawo, bisan kad-tong nagapanapaw sa asawa sa iyang isigkatawo, sa pagkama-tuod gayud pagapatyon ang mananapaw nga lalake ug ang mananapaw nga babaye.

1 Corinto 6:13b, 15a ug 18

Ang lawas dili alang sa pakighi-lawas, kondili alang sa Ginoo, ug ang Ginoo alang sa lawas... Wala ba kamo masayud nga ang inyong lawas mga bahin man ni Cristo? ... Likayi ang pakighi-

lawas. Ang tanang ubang sala nga pagabuhaton sa tawo anaa ra sa gawas sa iyang lawas; apan ang tawong makihilawason naga-pakasala batok sa iyang kauga-lingong lawas.

Leviticus 19:29

Dili mo pagbulingan ang imong anak nga babaye, sa pagbuhat ka-niya nga bigaon: aron dili mahi-mong bigaon ang yuta, ug ang yuta malukop sa kadautan.

Pakighilawas: Relasyon tali sa duha nga dili minyo nga tawo.
Pagpanapaw: Relasyon uban sa lain gawas sa kapikas sa kamin-yoon tapos sa kasal.

SI SATANAS NABUNTOG PINAAGI SA KAMATAYON NI CRISTO

1 Corinto 15:22

Kay maingon nga diha kang Adan ang tanan nangamatay, maingon man usab diha kang Cristo ang tanan mangabuhi.

Hebreohanon 2:14, 15

Busa, sanglit ang mga anak nakaambit man sa unod ug dugo, siya gayud usab miambit niini, aron pinaagi sa kamatayon malaglag niya ang may gahum sa kamatayon, nga sa ato pa, ang yawa, ug mapahigawas niya silang tanan nga tungod sa kahadlok sa kamatayon nailalum sa pagkaulipon sulod sa tibuok nilang kinabuhi.

1 Juan 3:8b

Ang hinungdan nganong gipadayag ang Anak sa Dios mao kini: aron sa paglaglag sa mga binuhatan sa yawa.

*Walay Kamatayon alang Kanato
Diha Kang Cristo*

2 Timoteo 1:10

Ug nga karon iyang gikapadayag kini pinaagi sa pagpakita sa atong Manluluwas nga si Cristo Jesus, ni kinsa gilaglag ang kamatayon ug pinaagi sa Maayong Balita ang kinabuhi ug ang pagkawalay kamatayon gidala niya ngadto sa kahayag.

ANG KADAOGAN SA CRISTOHANON IBABAW 21 NI SATANAS

1 Pedro 5:8b, 9a

Ang inyong kaaway nga mao ang yawa nagalibotlibut sama sa leon nga nagangulob nga nangitag iyang matukob. Kaniya kinahanglan managpanukol kamo nga malig-on sa inyong pagtoo

Efeso 6:11, 14-18a

Isul-ob ninyo ang tibuok hinagiban sa Dios, aron makabarug kamo batok sa mga malipatlipatong kaugdahan sa yawa. . . . sa mabinaksan ang inyong mga hawak sa kamatuoran ug sa masuloban kamo sa kotamaya nga mao ang pagkamatarung, ug sa masinapinan ang inyong mga tiil sa

pangandam sa Maayong Balita sa kadaitan; ug dugang sa tanan, dad-a ninyo ang kalasag nga mao ang pagtoo, nga pinaagi niini arang kamo makapalong sa tanang mga nagadilaab nga udyong sa dautan, Ug dawata ninyo ang salukot nga mao ang kaluwasan, ug ang espada nga mao ang Espiritu, nga mao ang pulong sa Dios. Pag-ampo kamo sa tanang panahon pinaagi sa Espiritu . . . kinahanglan magtukaw kamo

1 Juan 4:4b

. . . kay siya (Cristo) nga anaa kaninyo labaw pa kay kaniya (Satanas) nga ania sa kalibutan.

Siya Mao Ang Tingog Sa Dios

Hebreohanon 1:1a, 2

Dios... apan niining kaulahi-ang mga adlaw siya misulti kana-to pinaagig Anak, nga iyang gi-tudlo nga manununod sa tanang mga butang, pinaagi kang kinsa usab gibuhat niya ang kalibutan.

Marcos 1:22

Ug nahibulong sila sa iyang pagpanudlo, kay kanila nagpa-nudlo man siya ingon nga may kagahum; ug dili ingon sa mga escriba.

Juan 5:27

Ug gihatagan niya siyag kaga-hum sa pagpanghukom tungod kay siya Anak man sa Tawo.

1 Pedro 3:22

Nga miadto sa langit ug anaa karon sa too sa Dios, ug nga kaniya nailalum ang mga mano-lunda ug mga langitnong kaman-doan ug kagahuman.

Roma 14:9

Kay alang niining maong tuyo si Cristo namatay ug nabuhi pag-usab aron mahimo siyang Ginoo sa mga patay ug sa mga buhi.

Mateo 28:18

Ug si Jesus miduol ug miingon kanila, Kanako gikahatag ang tanang kagahum sa langit ug sa yuta.

SI CRISTO NAGSULTI UG NAGBUHAT UBAN ANG 23 PAGBULOT-AN

Marcos 4:39

Ug siya nagmata ug iyang gibadlong ang hangin, ug miingon siya sa lanaw, Hillum! Hunong! Ug ang hangin milunay, ug miabut ang dakung kalinaw.

Marcos 2:10-12a

Apan aron mahibalo kamo nga ang Anak sa Tawo may kagahum diay dinhi sa yuta sa pagpasaylog mga sala—siya miingon sa paralitico—ako magaingon kanimo, bangon, dad-a ang imong higdaanan ug pumauli ka. Ug siya mi-bangon, ug dihadiha gisakwat niya ang iyang higdaanan ug mipahawa siya sa atubangan nilang

tanang paingon sa gawas, nga tungod niini nahibulong silang tanang ug nanagdayeg sa Dios

Marcos 1:26, 27

Ug ang mahugawng espiritu, sa nakapalit-ad ug nakapalimbag kaniya, ug sa nagsiyagit sa maku-sog nga tingog, migula gikan kaniya. Ug nahibulong silang tanang, nga tungod niana nagpinangutan-anay sila nga nanag-ingon, Unsa ba kini? Usa ka bag-ong pagpanudlo! Uban sa kagahum mosugo siya bisan pa sa mga mahugawng espiritu, ug sila mosugot kaniya.

Ug siya miingon, Dong, ingnon ko ikaw, bangon. —Lucas 7:14b

24 SI CRISTO NAGHATAG UG PAGBULOT-AN SA IYANG MGA SUMUSUNOD IBABAW SA TANANG GAHOM SA KAAWAY

Lucas 9:1; 10:19

Unya ang Napulog-Duha iyang gipatigum, ug iyang gihatagan silag gahum ug pagbulot-an batok sa tanang mga yawa, ug sa pag-ayo sa mga sakit. Tan-awa, gihatagan ko kamog kagahum sa pagtunob ug mga halas ug mga tanga, ug kagahum batok sa tanang gahum sa kaaway; ug walay bisan unsa nga makadaut kani-nyo.

Marcos 11:23

Sa pagkatinuod, magaingon ako kaninyo, nga bisan kinsa nga magaingon niining bukid, Pahawa

ug umambak ikaw ngadto sa la-wod, ug dili magduhaduha sa sulod sa iyang kasingkasing, hi-nonoa magmasaligon siya nga matuman gayud ang iyang gika-ingon, kini pagabuhaton alang kaniya.

Si Jesus miingon kaniya, Kon arang mahimo! Ang tanang bu-tang mahimo ngadto sa maga-too. —Marcos 9:23

Ug kon unsa ang dili masukod nga pagkadaku sa iyang gahum nga ania kanato nga nanagtoo, sumala sa paglihok sa iyang dakung gahum. —Efeso 1:19

UNSAON PAGHINGILIN SA MAHUGAWNG MGA ESPIRITU

25

*Badlongon Sila. Sugoan Sila
Paggawas Tungod Sa Ngalan
Ni Jesus*

Marcos 5:8, 9 ug 13b

Kay si Jesus nakaingon man ugod, kaniya, Gumula ka sa tawo, ikaw, espiritu nga mahugaw! Ug si Jesus nangutana kaniya, Kinsa may imong ngalan? Ug siya mitubag nga nag-ingon, Ang akong ngalan mao si Legion, kay daghan man kami. . . . Ug ang mga mahugawng espiritu nanggula gikan sa tawo ug misulod sa mga baboy.

Ug sa pagkakita ni Jesus . . . ang mahugawng espiritu iyang gi-badlong nga nag-ingon kaniya,

Ikaw espiritu nga makapaamang ug makapabungol, nagasugo ako kanimo, gumula ka ug ayaw na siya sudli pag-usab. Human sa makusog nga pagsiyagit, ug tapus makapalubag ug makapalit-ad sa bata sa hilabihan gayud, ang espiritu migula kaniya. . . . Kining matanga . . . mahimo sa pagpagula pinaagi sa . . . pagampo. —Marcos 9:25b, 26 ug 29b

Buhat 16:18b

Apan si Pablo . . . miatubang ug miingon sa espiritu, Sa ngalan ni Jesu-Cristo, ako nagasugo kanimo sa paggula gikan kaniya. Ug kini migula dihadiha.

26 ANG KINALABWAN NGA NGALAN NI JESU-CRISTO

Filipos 2:9, 10a

Tungod niini, ang Dios nagbayaw kaniya sa kahitas-an ug mihatag kaniya sa ngalan nga labaw sa tanang mga ngalan, aron nga sa ngalan ni Jesus ang tanang

tuhod magapiko

Ug bisan unsay inyong pangayoon pinaagi sa akong ngalan, pagabuhaton ko kini, aron ang Amahan kapasidunggan diha sa Anak. —Juan 14:13

Tapos nako madala ang akong asawa ug pamilya tungod sa pagtuo balik sa Africa aron sa pagbuhat alang kang Cristo, nahigmata ako usa niana ka gabii tungod sa makalilisang nga daotang espiritu nga mipatong kanako. Sa diha nga gilihok ko ang akong tuhod batok sa iyang tuhod aron pagsuta kon tinuod ba kini, kalit niyang giduso ang akong tuhod uban sa dakong kusog, ug mihikap sa akong liog aron pagtuok kanako. Igo lang kong nakasinggit ug tulo ka pulong, “Jesus, tabangi ko!” Diha-diha siya nahanaw. Dihay makalilisang nga gahom sa ngalan ni Jesu-Cristo ibabaw ni Satanas ug sa tanang mga yawa! Tawga ang ngalan ni Cristo alang sa kaluwasan. (Roma 10:13)

Usa ka babaye misugilon sa akong asawa ug kanako nga samtang nagtungha pa siya sa kolehiyo, usa ka batan-ong lalaki midala kaniya

sa pagpanlakaw sa usa ka relis. Diha sa usa ka dapit, siya misulay sa pagpatay kaniya, sa tuyo nga makita kini nga siya naligsan sa trin. Sa Sa diha nga misugo siya sa lalaki diha sa ngalan ni Jesu-Cristo, siya nawad-an sa gahom batok kaniya. Diha sa gahom ni Jesus, gipalakaw niya ang lalaki nga nag-una kaniya balik ngadto sa eskuylahan.

Laing babaye misugilon sa akong asawa ug kanako nga sa batan-on pa siya gibuksan niya ang iyang apartment alang sa usa ka tigom sa pagpanghimalad. Tapos niana ang daotang mga espiritu misugod sa pag-irog sa mga kasangkapan libot sa iyang apartment. Sa walay pagsapayan kon unsa ang mahitabo, iyang gihinginlan sila gikan sa iyang apartment diha sa ngalan ni Jesus.

Ayaw kaloy-i si Satanas o ang mga demonyo. Ang ilang tuyo mao lamang ang pagpadapig kanimo uban kanila inay sa pagdapig uban sa Dios. Usa ka tigulang nga Cristohanon, nga nagmaluyahon sa lawas ug nalibog, misugilon ug mga butang nga gisulti ni Satanas kaniya. Siya naghunahuna sa “pagsulay kaniya.” Ako siyang gisultihan nga si Satanas maoy kampeyon sa paglimbong sa mga tawo ug ikaw dili makasalig sa iyang isulti. Akong gibadlong si Satanas diha sa Makagagahom nga ngalan ni Jesu-Cristo. Siya nagmalinawon sulod sa lima ka semana sa wala pa siya mamatay. —*Watson Goodman*

*Si Cristo Mao Ang Dios Nga
Magbubuhat*

Kay pinaagi kaniya gibuhat ang tanang mga butang, diha sa langit ug dinhi sa yuta, makita ug dili makita, mga lingkoranan nga harianon o kagahum o pamunoan o pagbolot-an—ang tanang mga butang gibuhat pinaagi kaniya ug alang kaniya. —Colosas 1:16

*Si Cristo Naghatag Ug Kahayag
ug Kalinaw*

Aron sa paghatag ug kahayag ngadto sa mga nagalingkod sa kangitngit ug sa landong sa kamatayon, aron sa pagmando sa atong mga tiil ngadto sa dalan sa pakigdait. —Lucas 1:79

*Ang Mga Demonyo Ug Si
Satanas Molaglag*

Juan 10:10a

Ang kawatan moanha aron lamang sa pagpangawat ug pagpatay ug paglaglag.

Apan alaut kamo, O yuta... kay diha kaninyo nahilusad ang yawa nga puno sa dakung kapungot sanglit nasayud man siya nga hamubo na lamang ang iyang panahon! —Pinadayag 12:12b

*Si Satanas Naghatag Ug
Kangitngit, Kasakitan*

Unya ang tawong dato namatay usab ug gilubong. Ug didto sa Hades, sa nag-antus siya sa mga kasakit. —Lucas 16:22b, 23a

Si Cristo Mao Ang Kamatuoran

Ug and Pulong nahinong tawo ug ipon kanamo mipuyo siya nga puno sa grasya ug sa kamatuoran; ug among nakita ang iyang himaya, ang himaya nga ingon sa pagadawaton sa bugtong Anak gikan sa Amahan. . . . Kon pabilin kamo sa akong pulong, nan, kamo, tinuod gayud nga akong mga tinun-an, ug kamo mahibalo sa kamatuoran, ug ang kamatuoran magahatag kaninyog kagawasan. —Juan 1:14 ug 8:31b, 32

Si Cristo Puno Sa Gugma

1 Juan 3:16a

Ug nahibaloan nato ang gugma pinaagi niini: kay siya mihatag man sa iyang kinabuhi sa pagpakamatay alang kanato.

Si Satanas Mao Ang Amahan Sa Bakak

Juan 8:44

Kamo gikan sa inyong amahan nga mao ang yawa, ug ang inyong tinguha mao ang pagtagbaw sa mga pangibog sa inyong amahan. . . . Inigpamakak niya, siya magasulti tukma sa iyang kaugalingong kinaiya, kay siya bakakon man ug mao ang amahan sa mga bakak.

Si Satanas Nagdasig Sa Pagdumot

Juan 15:18

Kon ang kalibutan nagadumot man kaninyo, hibalo i nga kini nagdumot na kanako sa wala pa kini magdumot kaninyo.

Si Cristo Naghinlo Sa Kalag

1 Juan 1:7

Apan kon kita magalakaw diha sa kahayag, maingon nga siya anaa sa kahayag, nan, kita may pakig-ambitay ang usa sa usa, ug ang dugo ni Jesus nga iyang Anak nagahinlo kanato gikan sa tanang sala.

Si Cristo Naghatag Ug Kinabuhing Dayon

Juan 17:3

Ug ang kinabuhing dayon mao kini, ang ilang pagpakaila kanimo nga mao ang bugtong tinuod nga Dios, ug kang Jesu-Cristo nga imong pinadala.

Si Satanas Naghugaw Sa Kalag

Galacia 6:7, 8a

Ayaw kamo palimbong; ang Dios dili mabiyaybiay, kay bisan unsay igapugas sa tawo, mao usab kana ang iyang pagaan-hon. Kay ang magapugas alang sa iyang kaugalingong unod, gikan sa unod magaani siyag pagkadunot.

Si Satanas Nagmando Ngadto Sa Walay Kataposang Kamatayon

Mateo 13:38-40a

...ang mga bunglayon mao ang mga anak sa dautan, ug ang kaaway nga nagsabod kanila mao ang yawa; ... ang mga bunglayon ... pagasunogon sa kalayo ...

SI SATANAS UG ANG PAGKONTROLAR SA KALIBOTAN

31

*Siya Ang Prinsipe Sa Kalibotan
Karon*

Juan 14:30

Dili na ako (Jesus) magdaghan pa ug sulti kaninyo, kay moabut na ang punoan niining kalibutana. Siya wala hinooy labut kanako.

*Kon Dili Magamaayo Ang Mga
Butang, Basola Siya*

Santiago 3:15, 16

Ang maong kaalam dili ingon sa kaalam nga nagagikan sa kahit-an, kondili yutan-on, tawhanon, yawan-on. Kay diin gani anaa ang kapait sa kasina ug ang dinalo nga tinguha sa pagpauswag sa kaugalingon, maanaa usab

ang kagubot ug ang tanang mangil-ad nga buhat.

Kon si Satanas adunay higa-yon, laglagon niya ang kagawasan sa pagsimba kang Cristo. Siya dili makalaglag sa imong kasingkasing alang kang Cristo.

Buhat 7:59, 60

Ug samtang gipanagbato nila si Esteban, siya nag-ampo nga nag-ingon, Ginoong Jesus, dawata ang akong espiritu. Ug siya miluhod ug misinggit sa makusog nga tingog nga nag-ingon, Ginoo, dili mo unta sila pagsang-atan niining salaa. Ug sa nakasulti na siya niini, siya namatay.

ANG ANTI-CRISTO — UMAABOT NGA MAGMAMANDO SA KALIBOTAN

Ayaw kamo pagpalimbong ni bisan kinsa sa bisan unsang paagi; kay kadtong adlaw dili pa moabut hangtud nga mahitabo una ang pagsupil, ug ang pagtungnga sa tawo sa kalapasan, ang tawong pagalaglagon, nga magasupak ug magapahitaas sa iyang kaugalingon batok sa tanang ginatawag ug dios o sa bisan unsa nga ginasimba, nga tungod niana siya magapahigayon sa paglingkod sulod sa templo sa Dios, ug magapahayag nga siya Dios.

—2 Tesalonica 2:3, 4

Pinadayag 13:2b ug 7b

... Ug kaniya gihatag sa dra-

gon ang iyang gahum ug ang iyang trono ug ang dakung pagbulot-an.... Ug kaniya gihatag ang kagahum aron iyang pagabut-an ang tanang kabanayan ug katawhan ug pinulongan ug kanasuran.

Pinadayag 13:4

Ug ang dragon gisimba sa mga tawo tungod kay ang mapintas nga mananap iya mang gihatagan ug pagbulot-an, ug ang mapintas nga mananap ilang gisimba nga nanag-ingon, Kinsa bay makasama sa mapintas nga mananap? Ug kinsa bay makahimo sa pakiggubat kaniya?

ANG ANTI-CRISTO MAKIGGUBAT UBAN SA MGA BALAAAN

33

Daniel 7:25

Ug siya mosulti sa dagkung mga pulong batok sa Halangdon Uyamut, ug magapaluya sa mga balaan sa Halangdon Uyamut; ug siya magahunahuna sa pag-usab sa mga panahon, ug sa Kasugoan; ug sila ihatag sa iyang kamot hangtud sa usa ka panahon ug mga panahon ug sa katunga sa usa ka panahon.

Pinadayag 13:5b-8

... ug siya gitugotan sa pagpatuman sa iyang pagbulot-an sulod sa kap-atan ug duha ka bulan. Ug siya mibuka sa iyang baba aron sa paglitok ug mga

pagpasipala batok sa Dios, sa pagpasipala batok sa iyang ngalan, ug batok sa iyang puloyanan, kanila nga nanagpuyo sa langit. Siya gitugotan usab sa pagpakiggubat batok sa mga balaan ug sa pagdaug kanila. Ug kaniya gihatag ang kagahum aron iyang pagabut-an ang tanang kabanayan ug katawhan ug pinulongan ug kanasuran. Ug ang tanang nagapuyo sa yuta magasimba kaniya, tanan sila kinsang mga ngalan, sa wala pa ang pagkatukod sa kalibutan, wala mahisulat sa basahon sa kinabuhi nga iya sa gipatay nga Cordero.

34 AYAW PAGSIMBA SA LARAWAN SA ANTI-CRISTO

Mga Pangulo Sa Relihiyon Sa Kalibotan Nagtabang Sa Anti-Cristo Paglimbong Sa Kalibotan.

Pinadayag 13:14, 15 ug 19:20

Ug pinaagi sa mga milagro nga gitugot kaniya sa pagpanghimo sa atubangan sa mapintas nga mananap, iyang ginalimbongan ang mga nanagpuyo sa yuta, sa pag-agda kanila sa paghimog larawan alang sa mapintas nga mananap nga nasamad sa espada, apan nabuhi ra. Ug gitugot kaniya ang paghatag ug gininhawa ngadto sa larawan sa mapintas nga mananap, nga tungod niini ang larawan sa mapintas nga mananap makahimo na gani sa

pagsulti, ug sa pagpatay niadtong mga dili mosimba sa larawan sa mapintas nga mananap. . . . Ug nadakpan ang mapintas nga mananap, ug uban kaniya nadakpan ang mini nga profeta nga mao ang naghimo sa mga milagro diha sa iyang atubangan. . . . Kining duha gitambog nga buhi ngadto sa linaw nga kalayo nga nagsilaob sa asupri.

Katawhan Sa Dios Nagsalikway Sa Ubang Mga dios

Daniel 3:18b

Oh hari, nga kami dili gayud moalagad sa imong mga dios, ni mosimba kami sa larawan nga bulawan nga imong gipatindog.

ANTI-CRISTO: MOTUGYAN O LUNOSAN SA GUTOM

35

Pinadayag 13:16-18; 7:14b, 16-17a

Ug ang mga timawa ug mga kadagkuan, mga dato ug mga kabus, mga ulipon ug mga tawong gawas, ang tanan iya usab nga gipamarkahan diha sa too nga kamot o sa agtang, nga tungod niini walay bisan kinsa nga makapamalit o makapamaligya gawas kon anaa kaniya ang maong marka, nga mao ang ngalan sa mapintas nga mananap o ang numero sa iyang ngalan. . . . kaniya nga may salabutan, ipakuwenta ang numero sa mapintas nga mananap, . . . ang iyang numero unom ka gatus ug kan-uman ug unom [666].

*Mas maayong Adlaw Moabot
Alang Sa Mga Luwas*

Mao kini sila ang nanagpaka-labang sa dagkung kasakitan; ang ilang mga tag-as nga bisti gilabhan nila ug gipaputi diha sa dugo sa Cordero. Sila dili na gutomon, ug dili na usab pagauhawon; dili na sila pagahasulon sa Adlaw, ni sa bisan unsang makasunog nga kainit. Kay ang Cordero nga anaa sa gitaliwad-an sa trono mamahimong ilang magbalantay, ug siya magatultol kanila ngadto sa mga tuboran sa mga tubig nga nagahatag ug kinabuhi.

**36 SILOTAN ANG TANANG TAWO MGA MOSIMBA
SA ANTI-CRISTO, O MODAWAT SA IYANG MARKA
DIHA SA ILANG LAWAS ARON MAKAPALIT
O MAKABALIGYA**

Pinadayag 14:9-11 ug 13a

Ug misunod ang laing manolunda, ang ikatulo, nga nag-ingon sa makusog nga tingog, Kon adunay mosimba sa mapintas nga mananap ug sa iyang larawan, ug pamarka sa iyang agtang o sa iyang kamot,

siya usab magainom sa bino sa kapungot sa Dios, nga pagatagayon nga walay sambog ngadto sa kopa sa iyang kasuko; ug siya pagasakiton pinaagi sa kalayo ug asupri diha sa atubangan sa mga

balaang manolunda ug sa atubangan sa Cordero.

Ug ang aso sa ilang kasakit magautbo hangtud sa kahangturan; ug sila dili makatagamtam sa pahulay, sa magabii ug sa maadlaw, sila nga mosimba sa mapintas nga mananap ug sa iyang larawan, ug ang bisan kinsa nga minarkahan sa iyang ngalan.

Ug nabati ko gikan sa langit ang usa ka tingog nga nag-ingon, Isulat mo kini: Bulahan ang mga mamatay nga sukad karon mangamatay diha sa Ginoo.

ANG KADAOGAN IBABAW SA MARKA UG 37 LARAWAN NI SATANAS SA DILI PA MOABOT SA YUTA ANG KALIGUTGOT SA DIOS

Pinadayag 15:1b-3 ug 16:1

Pito ka mga manolunda nga may pito ka mga hampak nga mao na lang ang katapusan, kay pinaagi niini matapus na man ang kapungot sa Dios. Ug nakita ko ang daw morag usa ka dagat nga bildo nga sinaktan ug kalayo, ug sa daplin niining dagat nga bildo ang mga nanagpakadaug batok sa mapintas nga mananap ug sa iyang larawan ug sa numero sa iyang ngalan, nanagtindog sila nga may mga alpa sa Dios diha sa ilang mga kamot. Ug sila nanag-

awit sa awit ni Moises, nga ulipon sa Dios, ug sa awit sa Cordero, nga nagaingon, Daku ug kahibulongan ang imong mga buhat, o Ginoong Dios nga Makagagahum sa Tanan! Matarung ug matuod ang imong mga paagi, o Hari sa kapanahonan! . . . Unya nadungog ko ang usa ka makusog nga tingog gikan sa templo, nga nag-ingon sa pito ka mga manolunda, Umadto kamo ug iyabo ninyo sa yuta ang pito ka mga panaksan sa kapungot sa Dios. (Pinadayag 16-18: pito ka mga kasakitan ug ang mga resulta.)

38 ARMAGEDDON: ANG GUBAT NGA HUNONGON NI CRISTO

*Ang Mga Yawa Motigom Sa Mga
Nasod Aron Sa Pagpakig-away*

Pinadayag 16:14 ug 16

Kay kini sila mao man ang mga espiritu sa mga yawa nga magahimog mga milagro, nga managpangadto sa mga hari sa tibuok kalibutan aron sa pagtigum kanila sa pag-asdang sa gubat sa dakung adlaw sa Dios nga Makagagahum sa Tanan... Ug ilang gipanagtigum sila sa dapit nga sa pinulongang Hebreohanon ginaganlag Armagedon.

*Si Cristo Magluwas Sa Iyang
Yuta Ug Sa Iyang Piniling
Katawhan, Israel*

Zacarias 14:3 ug 12

Unya si Jehova moasdang, ug makig-away batok niadtong mga nasud, sama sa iyang pagpakig-away sa adlaw sa gubat... Ug mao kini ang hampak nga isamad ni Jehova sa tanang mga katawhan nga nakiggubat batok sa Jerusalem: ug ang ilang mga unod mangaut-ut samtang magatindog pa sila, ug ang ilang mga mata mangaut-ut diha sa ilang mga luyak, ug ang ilang mga dila mangaut-ut diha sa ilang mga baba.

Kon ang Dios dapig kanato, kinsa pa man ang batok kanato?

—Roma 8:31b

SI CRISTO MAO ANG KATAPOSANG HARI SA KALIBOTAN

39

Pinadayag 19:15, 16

Gikan sa iyang baba nagagula ang usa ka mahait nga espada nga maoy iyang itigbas sa kanasuran, ug sila iyang pagaharian pinaagi sa olisi nga puthaw; magapigis siya sa pigsanan sa mabangis nga kapungot sa Dios nga Makagagahum sa Tanan. Diha sa iyang bisti ug diha sa iyang paa siya may ngalan nga nasulat: Hari sa kaharian ug Ginoo sa kaginoohan.

Ang Anti-Cristo Maghari Sulod Sa Pipila Ka Tuig. Si Cristo Maghari Dinhi Sulod Sa 1,000 Ka Tuig, Unya Maghari Siya Sa Walay Kataposan

Pinadayag 20:6b

... hinonoa sila mahimong mga sacerdote sa Dios ug ni Cristo, ug uban kaniya magahari sila sa usa ka libo ka tuig.

Daniel 2:44a

Ug sa mga adlaw nianang mga haria, ang Dios sa langit magatukod usa ka gingharian nga dili gayud malumpag

Ang Tanang Nasod Magsimba Kang Cristo Nga Ginoo!

Ang tanang mga nasud nga imong gibuhad moanhi, ug mosimba sa atubangan mo, Oh Ginoo; ug sila managhimaya sa imong ngalan. —Salmo 86:9

40 SI SATANAS MAPILDI SA GUBAT BATOK SA DIOS

Pinadayag 12:7-10

Unya nahitabo ang gubat didto sa langit: Si Miguel ug ang iyang mga manolunda nakiggubat batok sa dragon. Ug ang dragon ug ang iyang mga manolunda nakiggubat, apan gilupig sila ug wala nay dapit pa alang kanila didto sa langit. Ug gitambog ang dakung dragon, ang sirpinti nga karaan, ang ginganlag Yawa ug Satan, ang maglilimbong sa tibuok kalibutan—siya gitambog ngadto sa yuta, ug ang iyang mga manolunda gitambog uban kaniya. Ug usa ka makusog nga tingog didto sa langit akong nadungog nga nag-ingon, Karon nahiabut na ang

kaluwasan ug ang gahum ug ang gingharian sa atong Dios ug ang pagbulot-an sa iyang Cristo, kay gikatambog na ang magsusumbong batok sa atong kaigsoonan, siya nga sa adlaw ug sa gabii mao ang nagasumbong batok kanila sa atubangan sa atong Dios.

Apan dihay kalayo nga mikunsad gikan sa langit ug milamoy kanila. Ug ang yawa nga nagpahisalaag kanila gitambog ngadto sa linaw nga kalayo ug asupri diin atua na ang mapintas nga mananap ug ang mini nga profeta, ug didto pagasakiton sila sa adlaw ug sa gabii hangtud sa kahangturan. —Pinadayag 20:9b ug 10

KANG KINSA ANG WALAY KATAPOSANG GINGHARIAN?

41

*Ang Ginoo Nga Si Cristo
Maghari Sa Walay Kataposan*

1 Cronicas 29:11

Imo, Oh Jehova ang pagkada-ku, ug ang gahum, ug ang himaya, ug ang pagdaug, ug ang pagkahalangdon: kay ang tanan nga anaa sa kalangitan ug ang anaa sa yuta imo; imo man ang gingharian, Oh Jehova, ug ikaw ang gipahitaas ingon nga pangulo ibabaw sa tanan.

1 Corinto 15:24-26

Ug unya magaabut ang katapusan, inigtugyan na niya sa gingharian ngadto sa Dios ug Amahan, tapus niya mawagtang ang tan-

ang pamuno-an ug tanang kaman-doan ug kagahum. Kay kinahanglan magahari siya hangtud nga ang tanang mga kaaway niya ika-butang na niya diha sa ilalum sa iyang mga tiil. Ug ang katapusan kaaway nga pagalaglagon mao ang kamatayon.

Pinadayag 11:15

Ug ang ikapitong manolunda mihuyop sa iyang trumpeta, ug sa langit dihay mga makusog nga tingog nga nanag-ingon, Ang gingharian sa kalibutan nahimong gingharian sa atong Ginoo ug sa iyang Cristo, ug siya magahari hangtud sa kahangturan.

42 SI SATANAS UG ANG MGA DEMONYO, IMONG MGA KAAWAY

Si Satanas Mohugaw Sa Lawas, sa Kalag Uban sa Homosexuality, Pagpatay sa Wala Pa Matawo Nga Mga Bata

Roma 1:27

... ang mga lalaki... nangautot diha sa ilang pangibog alang sa usag usa, ... ug nanagpakaagum diha sa ilang kaugalingon sa balus nga angay sa ilang pagkadautan.

Proverbio 6:16, 17

Adunay... butang nga gidumtan ni Jehova; ... mga kamot nga nag-ula sa dugo nga inocente.

Mateo 12:45a

Ug unya molakaw siya ug mag-

kuhag laing pito ka mga espiritu nga labi pang dautan kay kaniya, ug sila mosulod ug mopuyo niini; ug ang ulahing kahimtang niadtong tawhana molabi pa ka ngilad kay sa sinugdan.

Pangitaa lamang ang Buhing Dios. Ayaw pagtawag sa "laing dios" aron pagpakisayod sa umaabot, sa pagbasa sa mga hunahuna, pagkaayo sa lawas.

Ayawg itugyan ang imong kaugalingon ngadto sa pagkontrolar sa bisan unsa nga espiritu nga dili iya sa Espiritu Santo sa Dios. Tuo lamang sa Bibliya.

(Tan-awa ang Pinadayag 19:13)

DAGHAN ANG MANUNGHA UG MAGLIMBONG 43 SA DAGHAN

*Ang Bisan Unsang Pagtulon-an
Nga Nagpahisalaag Gikan Sa
Masigpit Nga Dalan Sa Pagpas-
aylo, Paghinlo Ug Pagtubos
Pinaagi Sa Dugo Ug Persona Ni
Cristo Bakak Ug Malimbongon*

Mateo 24:4, 5 ug 11

Ug kanila mitubag si Jesus nga nag-ingon, Magbantay kamo nga walay magapahisalaag kaninyo. Kay daghan unya ang motungha dinala ang akong ngalan, nga manag-ingon, Ako mao ang Cristo, ug daghan ang ilang pahisalaagon. Ug motungha ang daghang mga mini nga profeta ug magapahisalaag sa daghan.

*Ihatag Ang Pasaylo Ug
Pasayloon Ka*

Mateo 6:14

Kay kon mopasaylo kamo sa mga tawo sa ilang mga paglapas, pasayloon usab kamo sa inyong langitnong Amahan.

*Ang Bilihong Dugo Ni Cristo
Nagtubos*

1 Pedro 1:18, 19

Kamo sayud nga gikan sa walay hinungdan nga paggawi nga inyong napanunod gikan sa inyong mga ginikanan kamo gitubos, . . . kondili sa bilihong dugo ni Cristo, nga daw sa nating karniro nga walay buling o hugaw.

Gimandoan Sa Prinsipyo Sa Sala**Isaias 64:6a**

Kay kami nga tanan nangahimo nga ingon sa usa nga mahugaw, ug ang tanan namo nga pagkamatatung ingon sa usa ka saput nga nahugawan.

Kaligut-got Sa Espiritu Sa Pagkadili Masinugtanon

Nga niini nanaggawi kamo kaniadto uyon sa paagi niining kalibutana, uyon sa magbubuot sa kagamhanan sa kahanginan, sa espiritu nga karon mao ang nagalihok diha sa mga tawong masupilon. Sa ilang taliwala kitang tanan nanagkinabuhi kaniadto diha sa mga pangibog sa atong unod, nga

mga matinumanon sa mga pangandoy sa lawas ug sa hunahuna, ug busa sa kinaiya mga tawong gikaligotgotan sa Dios sama sa ubang mga tawo. —Efeso 2:2, 3

Si Satanas Nag-ulipon Sa Dili Luwas**2 Corinto 4:3, 4**

Ug kon ugaling ang among Maayong Balita sinalipdan man, kini sinalipdan lamang ngadto kanila nga nagakalaglag. Sa ilang pagkabutang, ang mga hunahuna sa mga dili magtotoo gibutaan sa dios niining kalibutana, aron sila dili makakita sa kahayag sa Maayong Balita sa himaya ni Cristo nga mao ang dagway.

ANG MGA TAWO NGA DILI LUWAS IYA NI SATANAS

45

Mateo 13:38

Ang uma mao ang kalibutan, ug ang maayong binhi mao ang mga anak sa gingharian; ang mga bunglayon mao ang mga anak sa dautan.

Juan 8:44a

Kamo gikan sa inyong amahan nga mao ang yawa, ug ang inyong tinguha mao ang pagtagbaw sa mga pangibog sa inyong amahan.

Mao Kini Ang Katarongan Nga Kita Kinahanglan Nga Matawo Pag-usab Sa Espiritu Ni Cristo

2 Corinto 5:17

Busa kon ang tawo anaa kang Cristo, siya bag-o nang binuhat;

ang daang mga butang nagpan-gagi na, tan-awa, ang bag-ong mga butang nahiabut na.

Pagtugyan Ngadto Kang Ginoong Jesus Karon

2 Corinto 6:2b

... Tan-awa, karon mao na ang adlaw nga gikahimut-an; tan-awa, karon mao na ang adlaw sa kaluwasan.

1 Juan 1:9

Kon isugid ta ang atong mga sala, siya kasaligan ug makatarunganon nga tungod niana mopasaylo siya sa atong mga sala ug magahinlo kanato gikan sa tanang pagkadili makatarunganon.

WALAY KATAPOSANG KADAOGAN DIHA KANG CRISTO

Kinsa ba ang makapahimulag kanato gikan sa gugma ni Cristo? Ang pag-antus ba, o ang kasakit-an, o ang paglutos, o ang gutom, o ang kahubo, o ang katalagman, o ang espada ba? . . . Dili, hinonoa niining tanang mga butanga labaw pa kita ka mga mananaug pinaagi kaniya nga nahigugma kanato. —Roma 8:35 ug 37

Kay bisan unsa nga igaanak gikan sa Dios modaug sa kalibutan; ug ang pagdaug nga nagadaug sa kalibutan mao kini: ang atong pagtoo. —1 Juan 5:4

*Maghatag Ug Balos Niadtong
Makabuntog*

Ang adunay igdulongog, kinahanglan magpatalinghug sa sulti sa Espiritu ngadto sa mga iglesia. Ang magamadaugon pagahatagan ko sa mana nga tinagoan, ug pagahatagan ko siyag usa ka gamayng bato nga puti, nga sinulatan ug usa ka bag-ong ngalan nga dili masabut ni bisan kinsa gawas kaniya nga maoy magadawat niini. —Pinadayag 2:17

Pinadayag 2:26

Kaniya nga magamadaugon ug magatuman sa akong mga bulohaton hangtud sa katapusan, iga-hatag ko ang pagpanggahum ibabaw sa kanasuran.

PAGPILI KINSA ANG IMONG ALAGARAN HANGTOD SA KAHANGTORAN

47

Magpakita Uban Kang Cristo Diha Sa Himaya

Colosas 3:1, 2 ug 4-5

Kon ugaling gibanhaw man kamo uban kang Cristo, nan, pangitaa ninyo ang mga butang nga anaa sa itaas diin anaa si Cristo nagalingkod sa too sa Dios. Itumong ang inyong mga hunahuna diha sa mga butang nga anaa sa itaas ug dili sa mga butang dinhi sa yuta. . . . Inigpadayag na unya ni Cristo nga mao ang atong kinabuhi, nan, kamo usab igapadayag man uban kaniya sa himaya. Busa, patya ninyo ang mga yutan-ong butang diha sa su-

lod ninyo: pakighilawas, kahugaw, pangibog nga unodnon, dautang tinguha, ug ang kadalo nga maoy pagsimbag mga diosdios.

O Pagatunglohon Uban ni Satanas Sa Walay Kataposan

Unya ang Hari magaingon kanila diha sa iyang wala, Pahawa gikan kanako, kamong mga tinunglo, ngadto sa kalayong walay pagkatapos nga gitagana alang sa yawa ug sa iyang mga manolunda. —Mateo 25:41

Ang mga dautan pabalikon ngadto sa Sheol, Lakip ang tanang mga nasud nga nalimot sa Dios. —Salmo 9:17

48 **ANG GINGHARIAN SA DIOS ALANG KANIMO**

Mateo 18:2-4

Ug gitawag ni Jesus ang usa ka gamayng bata ngadto kaniya, ug iyang gipatindog kini sa ilang taliwala, ug kanila miingon siya, Sa pagkatinuod, magaingon ako kaninyo, nga gawas kon mangausab kamo ug mangahimong sama sa mga gagmayng bata, dili gayud kamo makasulod sa gingharian sa langit. Busa, bisan kinsa nga magpakaubos sa iyang kaugalingon sama niining gamayng bata, siya mao ang labing daku sa gingharian sa langit.

Maghinulsol Sa Sala

Marcos 1:4 ug 14, 15

Diha sa mga awaaw si Juan nga

magbabautismo mitungha nga nagwali mahitungod sa bautismo sa paghinulsol alang sa kapasayloan sa mga sala. Ug unya tapus sa pagdakop kang Juan, si Jesus miabut sa Galilea, nga nagwali sa Maayong Balita gikan sa Dios, ug nag-ingon, Ang panahon ania na gayud, ug ang gingharian sa Dios haduol na; paghinulsol kamo ug tumoo kamo sa Maayong Balita.

Busa, paghinulsol kamo, ug pamalik na kamo kaniya, aron mapala ang inyong mga sala, aron ang mga panahon sa kahayahay magaabut gikan sa atubangan sa Ginoo. —Buhat 3:19

(Gipadayon sa sunod pahina.)

DAWATA SI CRISTO KARON INGON NGA IMONG MANLULUWAS!

Juan 3:16

Kay gihigugma gayud sa Dios ang kalibutan nga tungod niana gihatag niya ang iyang bugtong Anak, aron ang tanan nga mosa-lig kaniya dili malaglag, kondili may kinabuhing dayon.

Buhat 16:31

Ug kaniya mitubag sila nga nag-ingon, Tumoo ka sa Gino-ong Jesus ug maluwas ka, ikaw ug ang imong panimalay.

Ang Dios Naghatag Ug Gahom Aron Mahimong Mga Anak Niya

Apan sa tanang midawat ka-niya, sa tanang mitoo sa iyang ngalan, kanila naghatag siyag

kagahum sa pagkahimong mga anak sa Dios. —Juan 1:12

Isugid Si Cristo Atubangan Sa Mga Tawo

Roma 10:9-10

Kay kon pinaagi sa imong baba magasugid ikaw nga si Jesus mao ang Ginoo, ug mag-atoos sa sulod sa imong kasing-kasing nga siya gibanhaw sa Dios gikan sa mga patay, nan, maluwas ikaw. Kay ang tawo magatoo diha sa iyang kasing-kasing aron mamatarung siya; ug siya magasugid pinaagi sa iyang baba aron maluwas siya.

Published in numerous languages as God supplies funds in answer to prayer. If you would like more copies for prayerful distribution, write in English. Specify which language(s) you need and how many booklets.

World Missionary Press, PO Box 120, New Paris, IN 46553-0120 USA

www.wmpress.org

2-17



Read booklets online or by App
www.wmp-readonline.org

1402 Cebuano SVC